

聖路易台灣基督長老教會

Taiwanese Presbyterian Church of Greater St Louis



542 Ries Rd, Ballwin, MO 63021 | (636)256-7022 | stltpc.org | info@stltpc.org

Mission Statement

The Taiwanese Presbyterian Church of Greater St. Louis is a community committed to follow our Lord's commandments and The Great Commission, to teach and share God's Word, and to provide a caring, loving, and Christ-centered fellowship for Taiwanese immigrants, Asian-Americans, and others, in order to transform lives and build up the Body of Christ.

使命宣言

為遵循主的大誠命與大使命，聖路易台灣基督長老教會致力於宣揚與教導神的話語，關懷及提供台灣移民、亞裔美人、及其他人士，以基督為中心之愛的團契，來改變個人的生命，建立基督的身體。

主日崇拜於每主日上午 10 點在 Facebook 和 YouTube 上轉播
Online worship starts to stream on Facebook and YouTube every Sunday at 10 am

事奉輪職 Service Duties	本主日 (2020/04/19)	下主日 (2020/04/26)
講道 Sermon	Rev. Rick Warren	Rev. Aline Russell
司會 Liturgist	吳淑梅 Shumei Chi	陳澤華 TZ Chen
司琴 Pianist	劉于瑄 Yuhuan Aldridge	楊麗姪 Linda Brian
投影片 Slides	李曉寒 Emma Li	蔡譯瑩 Ann Tsai
下週講道翻譯 Translators	陳之翰 Chih-Han Chen、蘇希三 Tony Su	曹甯 Ning Tsao、郝宇 Yu Hao

捐入小計 Contribution Total	2020/04/19 \$ 450.00
----------------------------	-------------------------

If you would like to offer, please send a check to 14045 Boxford Court, Chesterfield, MO 63017
如果您想要奉獻，請把支票寄到 14045 Boxford Court, Chesterfield, MO 63017

主日崇拜

SUNDAY WORSHIP

聚集敬拜 GATHER TO WORSHIP	序樂	Prelude
	宣召	Call to Worship
領受上帝的啟示 RECEIVE GOD'S WORDS	懺悔祈禱、主禱文	Confession & Lord's Prayer
	經文 路加福音 6: 36	Scripture Luke 6: 36
祝福差遣 LIVE UP TO OUR FAITH IN THE WORLD	講道 作為世上憐憫的特使	Sermon <u>Being an Agent of Mercy in the World</u>
	聖詩 這個復活節慶祝活動	Hymn This Easter Celebration
	殿樂	Postlude

關懷與代禱

- 目前疫情尚未解除。因此，小會決定先暫停教會的現場禮拜直到 5 月 31 日。是否延續恢復正常禮拜的決定會再之後發布。這段期間 Aline 牧師會以錄影的方式透過臉書來傳講主日的成人以及兒童信息。請各位為每個人的健康代禱。
- 本主日講道，是馬鞍峰教會的華理克牧師於 2016 年五月的講道，由其教會的中文事工所翻譯。由於時間關係，本週主日學時間將延後至 11:30am 開始。
- 本主日，1:00pm 將舉行小會。
- 若有弟兄姐妹希望了解和參與現階段教會內各項事工的話，請與牧師，長老或財務聯絡。感謝您長期以來的支持。

Announcements and Prayer Requests

- Due to the ongoing pandemic situation, Sunday in-person worship is canceled at least until May 31. A decision will be made soon about extending that. Pastor Aline will video her sermon to put on Facebook. She will also have a Children's Message. Please continue to pray for everyone's well-being.
- This Sunday sermon is a sermon from Rev. Rick Warren, Senior Pastor of Saddleback church in May 2016. The Chinese captioning is from their Chinese community. Our Sunday school will be delayed and started at 11:30 am today for the overtime worship service.
- Today 4/19, there will be a Session Meeting at 1:00pm.
- Contact the pastor, one of the elders, or our new treasurer to learn how to continue to contribute to the ministry of TPC during this difficult time. Thank you for your continuing support!